
Pasterka w Archikatedrze Białostockiej

Boże Narodzenie to przesłanie idące przez świat. Szczęśliwi są ci, którzy je usłyszą i ci, którzy wezmą je do serca - mówił
podczas Pasterki abp Edward Ozorowski.

Metropolita białostocki życzył wiernym odnajdywania radości świąt Bożego Narodzenia
oraz prosił o stawanie się coraz lepszymi ludźmi i dzielenie się Dobrą Nowiną z innymi,
zwłaszcza potrzebującymi, chorymi i wykluczonymi społecznie.

W Homilii Arcybiskup przypomniał wiersz Karola Wojtyły: „Uwielbiam cię, siano wonne,
bo nie znajduję w tobie dumy dojrzałych kłosów. Uwielbiam cię, siano wonne, któreś
tuliło w sobie Dziecinę bosą”. „Dlatego dziś, kiedy zbieramy się na wieczerzę wigilijną
i kładziemy na stole siano, przypomina nam tamto siano, którego dotykało Boże
Dziecię. A żłób zwykły, prosty, dziś nabiera nowego blasku. To Dziecię przyszło po to,
aby ludzkość wydźwignąć z upadku do nowego życia” - podkreślał.

Więcej na: www.archibial.pl

https://twitter.com/wojpodlaskie
https://www.facebook.com/wojpodlaskie/
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